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شماره

صفحه

روزنامه

معلمان  همه  پرورش گفت: حقوق  و  آموزش  وزارت  برنامه ریزی  معاون 
شاغل طی سال آینده ۲۰ درصد افزایش می یابد.

به گزارش خبرگزاری مهر، صادق ستاری فرد، معاون برنامه ریزی و توسعه 
از  مطالبه ای  هیچ  سال گذشته  از  پرورش گفت:  و  آموزش  وزارت  منابع 
اما  شده اند؛  انجام  پرداخت ها  و  ندارد  وجود  پرورش  و  آموزش  وزارت 

مطالبات ۴ ماه امسال مانده و پرداخت ها انجام نشده است.
میلیارد   ۰۰۰ ,۱ پرورش در سال جاری  و  داد: وزارت آموزش  ادامه  وی 
تومان کسری داشته و پیش بینی می شود کسری سال آینده ۱, ۵۰۰ میلیارد 

تومان باشد.

ستاری فرد با بیان اینکه سازمان برنامه و بودجه، هیچ تخصیص بودجه ای 
برای ارائه تغذیه در مدارس به وزارت آموزش وپرورش نداده است؛ گفت: 
بینی  پیش  نشود.  توزیع  مدارس کشور  در  تا شیر  امر موجب شده  همین 
نشود.  توزیع  مدارس  در  رایگان  شیر  نیز  آینده  تحصیلی  سال  در  می شود 
گفتنی است که تاکنون در لایحه بودجه ۱۴۰۲ بودجه ای برای توزیع شیر 

در مدارس پیش بینی و تنظیم نشده است.
نباشند.  ستاری فرد گفت: فرهنگیان نگران حقوق و پاداش خدمات خود 
وزارت آموزش و پرورش با تمام مشکلات اقتصادی و مالی خود حقوق 

معلمان را در سال آینده ۲۰ درصد افزایش می دهد.

طالبان ثبت نام دختران در کنکور 
را ممنوع اعلام کرد

یک عضو کمیسیون عمران:

آزادسازی قیمت بلیت هواپیما با شرایط 
خدمات رسانی ایرلاین ها همخوانی ندارد

یک  و  شرعی  موضوع  یک  حجاب،  رعایت  موضوع  داریم  اعتقاد  ما 
موضوع قانونی است و ساز و کار انجام آن قاعدتاً در نهادهای بالادستی 
تصویب شده و تصویب خواهد شد و باید از نهادهای بالادستی این مسئله 

سؤال شود.
ارسال  ازسرگیری  درخصوص  کشور  انتظامی  کل  فرماندهی  سخنگوی 

پیامک کشف حجاب به مالکان خودروها توضیح داد.
 سردار مهدی حاجیان معاون فرهنگی ـ اجتماعی و سخنگوی فرماندهی 
کل انتظامی کشور در گفت وگو با فارس درخصوص از سرگیری ارسال 
فرماندهی  جدید  روند  و  خودروها  سرنشین  به  حجاب  کشف  پیامک 
انتظامی کشور در مقابله با بدحجابی اظهار داشت: ما قبلًا هم عرض کردیم 
که مبنای کار پلیس قانون است و هر جایی که قانونگذار یک موضوع را 

جرم انگاری کند مبنای کار پلیس بر اساس قانون انجام می شود.
داریم  اعتقاد  ما  کرد:  تصریح  کشور  انتظامی  کل  فرماندهی  سخنگوی   
موضوع رعایت حجاب، یک موضوع شرعی و یک موضوع قانونی است و 
ساز و کار انجام آن قاعدتاً در نهادهای بالادستی تصویب شده و تصویب 

خواهد شد و باید از نهادهای بالادستی این مسئله سؤال شود.

سردار حاجیان در این خصوص که ارسال پیامک کشف حجاب به مالکان 
خودروها از سوی »پلیس« انجام می شود گفت: پیامک ارسالی بر اساس 
سامانه »ناظر ۱« پلیس که از قبل فعال بوده و الان هم فعال است انجام 
شده و مبنای این اقدام هم در واقع وظیفه قانونی پلیس بر اساس ماده ۶۳۸ 

قانون مجازات اسلامی است.
 وی گفت: در ماده ۶۳۸ آمده است که رعایت حجاب شرعی الزامی است 
و عدم تمکین آن را قانونگذار جرم انگاری کرده و قاعدتاً برای چگونگی 

اجرای آن انشاالله در نهادهای بالادستی تصمیم گیری خواهد شد.

سخنگوی پلیس: 

عدم رعایت حجاب شرعی جرم  است

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری 

و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد؛

تمهیدات  برای ارائه میوه تنظیم بازار 
در روزهای منتهی به عید نوروز 

دبیر پیشین ستاد امر به معروف: 

ظاهرا اصلاح طلب ها درست می گفتند؛ 
این ها دنبال حکومت اسلامی اند 

نه جمهوریت.

قامتان  سرو  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ورزشی  کمیته  رئیس 
شهرداری  شیراز پس از حذف خانه بسکتبال قزوین به جمع ۱۶ تیم برتر 

رقابت های لیگ ملی بسکتبال راه یافت.
بسکتبال  تیم  گفت:  نصیری  شهر  اسلامی  شورای  ورزشی  کمیته  رئیس 
شهرداری شیراز در گروه f مسابقات لیگ دست یک ملی پس از انجام 
بازی ها به صورت متمرکز رفت و برگشت در آبادان توانست به عنوان 

تیم نخست گروه به مرحله بعدی صعود کند.
به  گروه  در  خود  نخست  جایگاه  تثبیت  از  پس  کرد:  تصریح  نصیری 

مصاف تیم خانه بسکتبال قزوین رفت.
وی ادامه داد با اعلام میزبانی شهر قزوین، این مسابقه به صورت رفت و 
برگشت در تاریخ های ۵ و ۷ بهمن ماه در سالن شهید بابایی قزوین برگزار 

شد، که پس از انجام دو بازی، تیم بسکتبال شهرداری شیراز توانست به 
مرحله بعدی صعود نماید.

شایان ذکر است که بازی نخست بین دو تیم به نفع تیم شهرداری شیراز 
با یک  قزوین  بسکتبال  تیم خانه  پایانی  ثانیه های  بود که در  در جریان 
پرتاب ۳ امتیازی توانست بازی را با نتیجه ۷۳ بر ۷۲ به نفع خود به پایان 
رساند اما بازیکنان شهرداری شیراز در بازی برگشت توانستند از ابتدای، با 
یک بازی منطقی حریف را کنترل نمایند و در پایان توانستند بازی را با 
نتیجه ۶۸ به ۶۰ به نفع خود به پایان رسانند و به مرحله بعدی صعود نماید.
لازم به ذکر است که تیم بسکتبال شهرداری شیراز منتظر مشخص شدن 
حریف خود در مرحله بعدی خواهد ماند تا با اعلام شهر میزبان از جانب 

فدراسیون به مصاف آن تیم برود.

رئیس کمیته ورزشی شورای اسلامی شهر شیراز:

برخی شرکت های تورآور بیش از چهار سال است به نوعی تعطیل هستند 
و به لحاظ مالی و نیروی متخصص ضعیف شده اند. یعنی از سال ۹۸ تاکنون 
نتوانستند درآمدی کسب  اتفاقات دیگر در کشور آنها  با شیوع کرونا و 
کنند همین امر آن ها را ضعیف کرده و دیگر توانایی شرکت و حضور در 

نمایشگاه های خارجی را ندارند.
به گفته رئیس جامعه تورگردانان ایران، درصدد معرفی محصولات جدید 
در  جدید  محصولاتی  معرفی  با  بتوانیم  تا  هستیم  خارجی  گردشگران  به 

حوزه های رالی تعدادی از گردشگران را جذب کنیم.
 به گزارش ایلنا، ابراهیم پورفرج )رئیس جامعه تورگردانان ایران( با اشاره 
به اینکه در حال حاضر بیشتر آژانس دارانی که در حوزه تورهای ورودی 
فعالند، بیکار هستند گفت: پس از اتفاقات اخیر که سبب شد بسیاری از 
تورهای ورودی رزروهای خود را کنسل کنند، در حال حاضر هیچ رزروی 
برای تور نداریم اینگونه به نظر می رسد که گردشگران بین المللی برنامه ای 

برای آمدن به ایران ندارند. 
نداریم،  ایران  به  اروپا  از  اینکه فعلًا گردشگر و تور  بر  با تاکید  پورفرج 
گفت: گردشگران اروپایی بسیار اندک هستند و حتی همان تعداد هم بیشتر 
با هدف انجام کارهای اداری و تجاری به ایران سفر می کنند. شاید بتوان 
گفت برای فصل بعدی ممکن است تعدادی از گردشگران اروپایی برای 
سفر به ایران علاقه پیدا کنند اما هنوز رزروی برای سفر به ایران در فصل 

بهار انجام نشده است.
 او در پاسخ به این سؤال که این روزها بیشترین تأثیر برای لغو تورهای 

ورودی و عدم تمایل گردشگران بین المللی برای سفر به ایران، ایران هراسی 
و تبلیغات منفی است که علیه کشورمان در عرصه بین الملل به راه افتاده 
است و اینکه آیا دولت برای مبارزه با ایران هراسی برنامه ای دارد، گفت: تا 
این لحظه فعالیت خاصی برای مبارزه با ایران هراسی را شاهد نیستیم. شاید 
نتوان کار چندانی در این حوزه کرد. معمولًا شرایطی از این دست تاثیرات 
طولانی مدت دارند و نیاز است که دوباره اعتماد گردشگران بین المللی را 

جلب کنیم.
پورفرج درخصوص تأثیر سیاست جدید اتحادیه اروپا درباره ایران و اینکه 
خواستار قرار گرفتن سپاه پاسداران در لیست تروریستی اتحادیه اروپا شده، 
اخباری  بازخورد چنین  ایران گفت:  به  برای سفر  در تصمیم گردشگران 
در عرصه گردشگری همان می شود که رزروی برای فصل آینده نداریم. 

تورگردانان تلاش می کنند اما کافی نیست.
 رئیس جامعه تورگردانان ایران در پاسخ به این سؤال که در شرایط فعلی 
بگیرد، گفت:  ناحیه کشورهای همسایه صورت  از  بیشتر  سفرها می تواند 
گردشگری  حوزه  در  همسایه  کشورهای  گردشگران  از  اندکی  تعداد 
هستند  عراق  کشور  از  هم  آنها  اغلب  و  می کنند  سفر  ایران  به  مذهبی 
اندازه  به  می شود  تزریق  گردشگری  به  راه  این  از  که  درآمدی  قطعاً  و 
 درآمدی که از ناحیه گردشگرانی دیگر کشورها به کشور وارد می شود، 

نیست.

رئیس جامعه تورگردانان ایران: 

ترکیه،عمان،دبیوجمهوریآذربایجانگردشگرانماراجذبمیکنند

رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس:

 اینستاگرام و واتساپ بیش از وضعیت 
موجود محدود نمی شود

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

جان کربی در جمع خبرنگاران گفت که مذاکره درخصوص احیای برجام 
در حال حاضر »اصلًا در دستور کار نیست.« او اضافه کرد: »پیشرفتی 
درخصوص برجام صورت نگرفته و ما انتظار پیشرفت درخصوص آن در 

آینده نزدیک نداریم.«
ملی کاخ  امنیت  راهبردی شورای  ارتباطات  هماهنگ کننده  جان کربی، 
سفید روز جمعه تصریح کرد که دولت »جو بایدن« انتظار پیشرفت در 

مذاکرات برجام در آینده نزدیک را ندارد.
 به گزارش فارس، نشریه نیوزویک بر اساس اظهارات جان کربی نوشته 
احیای  مذاکرات  در  پیشرفت  دنبال  به  بایدن  تأیید کرده که  کاخ سفید 
برجام در آینده نزدیک نیست و هشدار داده که ایالات متحده در حال 

آماده شدن برای توسل به گزینه های جایگزین است.
جان کربی که روز جمعه در جمع خبرنگاران صحبت می کرد گفته که 
کار  دستور  در  »اصلًا  حاضر  حال  در  برجام  احیای  درخصوص  مذاکره 
نیست.« او اضافه کرد: پیشرفتی درخصوص برجام صورت نگرفته و ما 

انتظار پیشرفت درخصوص آن در آینده نزدیک نداریم.
 این مقام کاخ سفید در ادامه گفته بایدن »درخصوص نیازهای امنیتی ما 
برای جلوگیری از دستیابی ایران به توانمندی سلاح هسته ای کاملًا جدی 

است.«
و  دیپلماتیک  روش  که  گفته  همواره  رئیس جمهور  گفت:  وی   
مسالمت آمیز برای جلوگیری از دستیابی ایران به سلاح هسته ای را ترجیح 
شرایط  که  صورتی  در  که  کنیم  حاصل  اطمینان  ما  است  لازم  می دهد. 
ایجاب کند منابع، توانمندی ها و آمادگی لازم برای رسیدن به این هدف 

را از طریق روش های دیگر داریم.
 از طرف دیگر، ایران آمادگی خود را برای مذاکرات رفع تحریم ها اعلام 
کرده است. نمایندگی ایران در سازمان ملل به نیوزویک گفت: از منظر 
ایران، بازگشت طرف ها به برجام و اجرای تعهدات این توافق تنها گزینه 

موجود است.
 آخرین دور مذاکرات رفع تحریم های وین مردادماه سال جاری در وین 
برگزار شد، اما بعد از آن دچار وقفه شده است تحلیلگران می گویند برخی 
عوامل مانند فشارهای رژیم صهیونیستی، اختلافات با کنگره و مشکلات 
داخلی در آمریکا دلیل بی میلی دولت بایدن برای بازگشت به برجام در 

ماه های گذشته بوده است.
 بایدن در شرایطی سال ۲۰۲۱ بر سر کار آمد که سیاست فشار حداکثری 
علیه ایران در دستیابی به اهدافش ناکام مانده بود. این سیاست علاوه بر 
ناکامی در شکل دادن به یک توافق هسته ای جدید، باعث ایجاد تفرقه در 
روابط میان کشورهای دو سوی آتلانتیک، به خطر افتادن اثربخشی نظام 

تحریم ها به عنوان یکی از ابزارهای اصلی سیاست خارجی آمریکا شد.
تضمین  اخذ  تحریم ها،  رفع  راستی آزمایی  ایران  اسلامی  جمهوری   
را  اتمی  آژانس  پادمانی  ادعاهای  رفع  و  برجام  ماندگاری  درخصوص 
اصلی ترین مطالبه خود در مذاکرات رفع تحریم ها قرار داده و تأکید کرده 
که تنها بازگشت به قرارداد دوجانبه ای که در ازای برخی محدودیت ها 
نفع ملموس اقتصادی برای ملت ایران به همراه داشته باشد را منطقی می داند 

و آن را می پذیرد.

کاخ سفید: 


